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Czwarta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu  28 stycznia 2011 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

 

P R O T O K Ó Ł Nr IV/ 2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

28 stycznia 2011 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 36

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 

co stanowi – 100% 
 

 

Obrady IV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 15 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pana Piotr 

Bugajski, Pan Jerzy Zgoda 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad odczytał porządek dzienny obrad, który został radnym dostarczony czy są 

zmiany do porządku obrad? 
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Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  jest to uchwała w sprawie zgody na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości. (druk nr IV/ 38/2011), 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za wprowadzeniem uchwały do porządku obrad? 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 

jednogłośnie.  

 

Przewodniczący obrad- odczytał porządek obrad, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad. 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, ze porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II . Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie odwołania ze składu osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych 

(druk nr IV/ 25/2011), 

2. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2011 

rok. (druk nr IV/ 26/2011), 

3. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju  na 

rok 2011 (druk nr IV/ 27/2011), 

4. w sprawie wyznaczenia nieruchomości na świetlicę wiejską w miejscowości Gogolice. (druk nr IV/ 

28/2011), 

5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części działki nr 133/41 

położonej w obrębie Gogolice gmina Trzcińsko-Zdrój (druk nr IV/ 29/2011), 

6. w sprawie sprzedaży nieruchomości oddanej w użytkowanie wieczyste (druk nr IV/ 30/2011), 

7. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IV/ 31/2011), 

8. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IV/ 32/2011), 

9. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IV/ 33/2011), 

10. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IV/ 34/2011), 

11. w sprawie wyboru kandydata do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania i 

powierzenia mu funkcji reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu 

Pomerania. (druk nr IV/ 35/2011),                 

12. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-

2020. (druk nr IV/ 36/2011), 

13. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2011. (druk nr IV/ 37/2011), 

14. w sprawie zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości. (druk nr IV/ 38/2011), 

 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie sesji. 
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z III sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy.  
Informacje w imieniu Burmistrza przedstawił Zastępca Burmistrza pan Józef Szott– informacja 

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pytania zgłosili: 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- zabierałem kilka razy głos i przedstawię trzy sceny i tak dwa 

tygodnie temu usłyszałem trzy porady bym nie atakował Burmistrza, druga bym nie zawsze był za. 

Jestem zawsze radnym niezależnym. Miesiąc temu celowo nie zabierałem głosu na to widzowie co 

niektórzy zareagowali konstatacja ja nie przychodzę na sesję jako gwiazda tylko po to by pracować. 

Burmistrz odwiedzał szkoły ale wcześniej odwiedzał mieszkańców w biuletynie wyborczym pana 

Burmistrza w haśle jest że zrealizowano już kanalizacje w Góralicach a tu się mówi, że jestem w 

trakcie skąd takie rozbieżności. Skąd rozbieżności z podpisaniem czy nie umowy na rehabilitację czy 

pani dyrektor nie występowała za późno.  

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- biuletyn był komitetu a nie Burmistrza i nie odpowiada 

Burmistrz za to co było w biuletynie wyborczym komitetu sprawa podpisania kontraktu z panią 

Kubkowską to nie jest sprawa Burmistrza, tylko tej Pani. 

 

Radny pan Marek Rutka- nie możemy się odcinać od tej sprawy rehabilitacji ponieśliśmy duży koszt 

na remont rehabilitacji.  

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- nie jest sprawa Burmistrza by zawierać kontralt z Narodowym 

Funduszem Zdrowia, ja posiadam inne informację jak pan więc powiedziałem by zgłosił się pan 

bezpośrednio do pani Marioli Kupkowskiej. Z moich informacji wynika że dotrzymała terminów a nie 

otrzymała punktów. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  kontrakty są podpisywane do końca listopada. 

 

Radny pan Marek Rutka-  nie ma pana Burmistrza ale chodzi mi o wyjazdy pana Burmistrza tych 

wyjazdów tu nie ma dużo wyjazdów są na imprezy popołudniowe ja jestem w Urzędzie trzy razy w 

tygodniu, a Burmistrza nie mogę zastać. I gdzie jest Burmistrz gdy go nie ma w Urzędzie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jak chce się pan spotkać z Burmistrzem to proszę się umówić a 

jak pan ma pytania do Burmistrza to Burmistrz panu odpowie. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- na spotkaniach opłatkowych byliście państwo w wielu miejscach a 

nie byliście w Piasecznie jaki był powód. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- nie pojechałem do Piaseczna bo nie maiłem ochoty. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III . Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący obrad- byłem z panem Burmistrzem na spotkaniach opłatkowych i tam gdzie mnie 

zaproszono to byłem. Byłem również na pogrzebie emerytowanej pracownicy Urzędu. Odczytał pisma 

jakie wpłynęły do Biura Rady pisma stanowią załączniki nr   5,  6, 7. Poinformował o tym, że wszyscy 

radni złożyli oświadczenia majątkowe. 

 

Pytania zgłosili: 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- cieszę się z Pisma do państwowych kolej i jest nadzieja na 

uratowanie wierzy kolejowej. Ilu radnych zapoznało się z protokołem składając podpis na liście. Czy 

można nie należeć do żadnej z komisji i pobierać ryczałt? Przeczytał pan plan komisji rewizyjnej? Co 

pan jako przewodniczący robił dla usprawnienia rady? Otrzymuje pan ryczałt by pan miał na 

względzie mieszkańców by pełnić dyżur przez 5 dni w tygodniu po godzinie. 

 

Przewodniczący obrad- podpisało protokół 13 radnych, jeśli składa podpis ja mam prawo wierzyć, że 

się z tym zapoznał jestem codziennie w Urzędzie miasta i spotykam się z członkami naszego Klubu i 

przygotowuje sesję. 

 

Radny pan Marek Rutka- pismo w sprawie odśnieżania dróg ze Starostwa jest takie wymijające, ale 

złożyłem pismo do Burmistrza o odśnieżanie chodników przy drogach gminnych i chcę powiedzieć, 

ze śnieg stopniał a chodniki odśnieżone nie były. Chciałem też by przyjrzała się temu komisja 

rewizyjna.  

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący obrad- czy ktoś zgłasza interpelacje i zapytania radnych? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- powiem krótko poczta nasza przewidziana do reorganizacji trwają 

analizy czy Panowie zainteresowaliście się tą sprawą. Nasza poczta ma być tylko agencją. W wielu 

gminach sesje są przekazywane przez internet z mojego rozeznania wynika, że u nas taka możliwość 

istnieje. Czy prawda jest, że była kierownik OPS została zwolniona dyscyplinarnie i z jakiego 

powodu? Czy prawdą jest, że pracownicy magistratu nie mogą udzielać informacji a może to robić 

tylko Burmistrz i zastępca? W ubiegłym roku rozmawiałem o potrzebie stworzenia punktu 

weterynaryjnego w mieście i powiedział pan, że do tego wrócimy w 2011r. siedem kolejnych złożę do 

Pana na piśmie. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  chodzi mi o zwolnienie kierownik OPS i pan Burmistrz odpowiedział, że 

stracił zaufanie i podtekst jest taki, że jest tam drugie dno jeśli chodziło o pracownika nikt nie ma 

prawa wnikać jeśli chodzi o zwalnianie kierowników i dyrektorów to rada ma prawo wiedzieć, a 

odpowiedz była bezczelna i już pan Kazimierz pytanie to złożył jaki był powód zwolnienia i to 

dyscyplinarnie. 

 

Radna Pani Wiesława Płotkowska- jako radna przygotowała petycję i zostanie ona złożona do 

Urzędu poczty w Warszawie. 
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Zastępca Burmistrza pana  Józef Szott- na pytania odpowiem na piśmie. 

 

 

Do punktu V.1. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ze składu osobowego 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych (druk nr IV/ 25/2011),  

 
Przewodniczący obrad-  pierwsza uchwała to odwołanie pana Roberta Kowalskiego na ostatniej sesji 

jako członka komisji rewizyjnej powinienem przygotować uchwałę w sprawie odwołania z komisji 

oświaty 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/ 25/2011 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2011 rok. (druk nr IV/ 26/2011), 
Przewodniczący obrad- otrzymaliście państwo nowy plan pracy komisji budżetu, uchwała była 

omawiana na komisjach.   

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/ 26/2011 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju  na rok 2011 (druk nr IV/ 

27/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady- plan pracy został przedstawiony na komsiji wobec 

tego otwieram dyskusję. 
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  ten plan jest nie do przyjęcia i proponuję ten plan odrzucić. 

 

Radny pan Marek Rutka- kontrola sołectw to było kontrolowano. Kontrola postępu prac. Wycofajmy 

się z tej uchwały i jeszcze raz to przegłosujmy. 

 

Przewodniczący obrad-kto z radnych jest za wnioskiem radnego Sandulaka czyli skierowania planu 

do komisji celem dopracowania. 

 

- za- 5- głosów 

- przeciw- 10 głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty. 

 

Radna pani Alicja Kałużniak- proszę by wprowadzić punkt kontrolę sprzedaży nieruchomości. 

 

- za- 14- głosów 

- przeciw- 0 głosów 

- nie głosowała -1 osoba 

 

Przewodniczący obrad- Odczytał projekt uchwały poprawiony o ten punkt i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- przeciw- 2 osoby 

- wstrzymały się-3 osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IV/ 27/2010 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nieruchomości na 

świetlicę wiejską w miejscowości Gogolice. (druk nr IV/ 28/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- budynek ten by był 

wyremontowany ze środków unijnych i służyłby dla mieszkańców Gogolic.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radna pani Alicja Kałużniak-  obiekt jest mało funkcjonalny czy zachowa obecny charakter. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- budynek jest mało funkcjonalny i jest to uchwała podjęta 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 



 7 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/ 28/2011 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy części działki nr 133/41 położonej w obrębie Gogolice gmina 

Trzcińsko-Zdrój (druk nr IV/ 29/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- uchwała ta dotyczy działki w 

miejscowości Gogolice dotychczasowy użytkownik wnioskuje o przedłużenie dzierżawy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/ 29/2011 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.6.  Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości oddanej w 

użytkowanie wieczyste (druk nr IV/ 30/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy ona nieruchomości w 

miejscowości w Dobropole i posiada ja pan Krzysztof Zalewski zwrócił się o wykupienie działki. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/ 30/2011 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V.7. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IV/ 

31/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to lokal mieszkalny na ul. 

Kościuszki jest to lokal który Gmina pozyskała od pensjonariuszki a my opłacamy za nią pobyt. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymały się – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IV/ 31/2011 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V.8. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IV/ 

32/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to budynek na Rynku i nie 

może być to adoptowane na cele biurowe i ten budynek wymaga remontu i należy przeznaczyć na cel 

gastronomiczno hotelarskie. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- jestem przeciwny, uważam, ze zbyt szybko pozbywa się Gmina tego 

budynku jest on położony w Rynku i myślę, że warto było by ten budynek dzierżawiąc by był we 

władaniu Gminy. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- czy Gmina partycypowała w kosztach modernizacyjnych jeśli tak to 

w jakim zakresie. Koszt remontu to ponad 100 tys. zł. jest to głód mieszkaniowy znaczny a lokali 
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komunalnych nie mamy za dużo a zatem proponuje skierować to do pana Burmistrza celem 

ponownego rozpatrzenia. Na zbycie tego nigdy nie jest za późno. W niedługim czasie ma być 

postawiony hotel z zapleczem restauracyjnym bo jeden pana wykupił ta działkę a zatem sprzedawanie 

tego na cel gastronomiczny mija się z sensem. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- Burmistrz proponuje to sprzedać. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- Burmistrz proponuje na sprzedaż a radni mogą na co innego 

przeznaczyć na przykład na mieszkania.  

 

Przewodniczący obrad-  poddaję pod głosowanie wniosek radnego Sandulaka. 

 

- za- 5- głosów 

- przeciw- 6- osób 

- wstrzymały się 4- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Sandulaka upadł. Odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 7- głosów 

- przeciw- 5- osób 

- wstrzymały się- 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IV/ 32/2011 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

O godzinie 14
31

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 

O godzinie 14 
42

- obrady zostały wznowione. 

 

Do punktu V.9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IV/ 

33/2011), 

Do punktu V.10.  Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr IV/ 

34/2011), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- obie uchwały dotyczą wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości nie zabudowanej, są to nieruchomości w obrębie Piaseczno zostały 

kupione od ANR celem dokonania zamiany z Lasami Państwowymi w Mieszkowicach na których są 

złoża torfowe i miał być zmieniona, niestety tereny przeznaczone do zmiany są przeznaczone w 

Naturze 2000 i z uwagi na to, że Gmina nie otrzymała pozwoleń na eksploatacje tych torfowisk i 

Burmistrz proponuje by te działki sprzedać i przeznaczyć pod zalesienie. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu? 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Radny pan Kazimierz Sandulak- sprawa tej działki z przeznaczeniem na borowiny to hasło 

sztandarowe panów Burmistrzów i poprzednich koalicjantów interweniowałem na sesjach zawsze 

słyszałem ze w toku załatwiania, ze czekamy na ekspertyzy nawet w Biuletynie wyborczym 

Burmistrza napisane, że przygotowanie terenów do rozbudowy i eksploatacji to zadanie priorytetowe i 

przez trzy lata 32 hektary stoi odłogiem i teraz wpadliście na pomysł sprzedaży to było wiadomo od 

początku. Rada już podjęła uchwałę w sprawie zgody na zamianę nic z tego nie ma. Dlaczego nie 

zrobiono tego wcześniej tylko robicie to teraz. Art. 29 ust 5 ustawy o agencji mówi, że Agencja może 

odkupić w przeciągu 5 lat działkę po cenie sprzedaży. RIO odpowiedziało mi po kontroli i 

zdecydowało się kierować sprawę do Rzecznika Kontroli Dyscyplinarnej i ta sprawa kwalifikuje się do 

NIK za niegospodarność.  

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy Gmina może sprzedać tą działkę. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  może 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymało się – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IV/ 33/2011 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymało się – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IV/ 34/2011 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru kandydata do 

Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania i powierzenia mu funkcji 

reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu 

Pomerania. (druk nr IV/ 35/2011),                 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  dotyczy to reprezentowania Gminy 

w Stowarzyszeniu Pomerania i Burmistrz scedował na mnie te obowiązki. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu? 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Kazimierz Sandulak-  zgłosił kandydaturę pana Marka Rutki. 
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Radny pan Marek Rutka- nie wyraził zgody. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymało się – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IV/ 35/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.12. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020. (druk nr IV/ 36/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- od 2011 roku uchwały 

dotyczące budżetu składają się z dwóch uchwał jest to wieloletnia prognoza finansowa i uchwała w 

sprawie budżetu. Ustala się wartości przyjęte w prognozie finansowej. Jest to dokument wyciągnięty z 

Budżetu Gminy. Jest to wieloletnia prognoza finansowa kwota długu planowane łączne kwoty spłaty 

zobowiązań. Jest ona opracowana na 10 lat i uwzględnia wszystkie zadłużenia z tego okresu. 

Planowana łączna kwota spłaty procentowo. Analiza finansowa jest podobna do prognozy spłaty 

długu. W dziale drugim w załączniku nr 2 są przedstawione wyjaśnienia skąd są brane prognozy spłaty 

długu. W załączniku nr 3 są przedstawione limity wydatków. Środki do dyspozycji z pozycji 9 na 

wydatki majątkowe do roku 2020 nie planujemy na razie inwestycji na 2017-2020. 2011rok musi być 

spójny z uchwała budżetową. Mamy tu wypisane zadania, jakie mamy z dofinansowaniem, inne to 

remont hydroforni gminnych utworzenie terenów pod budownictwo mieszkaniowe. Jest to budżet 

zadaniowy wprowadzany dla Gmin. 

 

Skarbnik Gminy odczytał uchwałę RIO w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, co stanowi 

załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji większością głosów. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Kazimierz Sandulak- wiele razy rozmawialiśmy na temat budżetu. Podziwiam pana 

profesjonalność, w Biuletynie wyborczym Państwa październik 2010 rok napisał, Pan, że ma pan wiele 

pomysłów i planów. Czy może pan powiedzieć o jakie pomysły panu chodzi i jak się one maja do 

budżetu. Nic rewelacyjnego nie jest tu napisane są one kontynuacją zaczętych lub już dawno 

zaplanowanych drugie pytanie do Burmistrza w  biuletynie wyborczym pana Burmistrz mówi, ze 

wspólnie z Radnymi będzie kontynuował rozpoczętą modernizację i rozwoju Gmin. Na czym będzie to 

polegać i jaki tu udział radnych. Mamy pomysły i plany na następną kadencję, jakie to pomysły. 

 

Radny pan  Marek Rutka- ja mam pytanie odnośnie uchwały budżetowej, opracowaliśmy uchwałę w 

jaki sposób mamy zacząć realizować przygotowanie budżetu oprócz tego każdy z radnych ma prawo 

wnosić poprawki. Dyskusji na komisjach nie było żadnej, ale pamiętacie pierwsze słowa księgowego, 

żadnych poprawek i zmian wprowadzać nie można. Panie Przewodniczący pan ma prawo mieć swoje 
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prywatne poglądy. Ale jako przewodniczący reprezentuje pan cała radę również mnie i ja nie 

chciałbym by w ten sposób wprowadzał pan budżet i należało to zrobić było w grudniu gdzie 

mogliśmy nad tym dyskutować. Podobnie zrobiliśmy w zeszłym roku wprowadził pan uchwałę, ale 

teraz w tym momencie chcecie zamknąć nam usta całkowicie. 

 

Przewodniczący obrad-  dokumenty z materiałami sesyjnymi otrzymaliśmy na poprzednich sesjach 

ponad miesiąc mieli radni wgląd do tego odbyły się dwie komisje na których nich z radnych nie podjął 

dyskusji. 

 

Radny pan Marek Rutka- proszę by wprowadzał pan uchwały wówczas byśmy mogli o tym 

dyskutować  wprowadzać zmiany. Czy uwzględniono wnioski sołectw. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- nie będę odpowiadał na zapytania dotyczące biuletynów 

wyborczych informacyjnych.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymały się – 4 - osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IV/ 36/2010 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V.13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2011. (druk nr IV/ 37/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest to uchwała budżetowa 

do czasu jej przyjęcia podstawą do prowadzenia gospodarki finansowej jest projekt budżetu do czasu 

uchwalenia budżetu i Burmistrz nie może wnosić żadnych autopoprawek. Nowa ustawa sugeruje by 

uchwały były podejmowane do końca roku. Jest to uchwała powiązaną ze zmianą wieloletniej 

prognozy finansowej i to musimy opiniować w RIO, przed podjęciem musimy mieć opinię RIO która 

należy niezwłocznie. My autopoprawek nie mamy. Dochody budżetu to 22 853 146 zł, wydatki to 

kwota 25 006 803 zł planowany deficyt to 2 153 657 zł. który planujemy pokryć kredytem. Mamy 

zaplanowana rezerwę ogólna w kwocie 115 000 zł i rezerwę celową 85 000 zł z przeznaczeniem na 

sołectwa 43 000 zł  i zarządzanie kryzysowe 42 000 zł. Dochody są na poziomie ubiegłorocznym 

ponieważ nasze podatki nie zostały podniesione. 

 

Skarbnik Gminy odczytał uchwałę RIO w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 

Gminy Trzcińsko-Zdrój oraz uchwałę RIO w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu 2011r., 

co stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- wstrzymało się – 5- osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr IV/ 37/2011 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V.14. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości. (druk nr IV/ 38/2011), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy nieodpłatnego przejęcia na 

mienie gminy mieszkania by Burmistrz mógł przejąć lub sprzedaż leży podjąć tą uchwałę, panią Maria 

Klepadło przyszła i chciała zrzec się mieszkania uparła się by to mieszkanie przekazać jest o 

mieszkanie na poddaszu. Nie jest to już pierwsze mieszkanie Pani Klepało Gmina ją ratowała od 

długów ponieważ ostanie mieszkanie bardzo zadłużyła. Nie chce ona sprzedać tego mieszkania na 

wolnym rynku. Budynek wymaga dużych nakładów. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że większość głosów była 

przeciwko na byciu tej nieruchomości. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- czy ta pani tam przeszła bezpośrednio ze Stołeczna, ale pan mówił, że po 

drodze kilka zdewastowała. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- nie będę wchodzi w szczegóły ale to zdewastowała przed tym 

mieszkaniem w Stołecznej. 

 

Radny pan Marek Rutka-  okazuje się ze zarwał się sufit w tym mieszkaniu ponieważ tam przecieka 

dach. Czy my nie popełniliśmy błędu wzięliśmy mieszkanie z centralnym ogrzewaniem a my daliśmy 

jej ruderę może należy przyjąć się tej sprawie. Znam relacje osób z wizji lokalnej bo ta Pani tego nie 

zdewastowała tego mieszkania. 

 

Radny pan  Ryszard Myka-  dlaczego ta Pani oddała mieszkanie w Stołecznej? 

 

Kierownik referatu budownictwa pan  Piotr Bugajski-  przyjechała ona do Trzcińska z Gryfina nabyła 

mieszkanie później zamieniła się na ul. Ceglaną później na Stołeczna i tam generowała długi za 

niepłacenie opłat eksploatacyjnych i wody i wystąpiła do gminy z propozycją zmiany mieszkania na 

mniejsze a regulacja by była taka, ze my z tego umarzamy dług i spłatę tej nieruchomości i rozliczenie 

finansowe nastąpiło na podstawie przekazania nieruchomości. Zaadoptowaliśmy tam część strychu i 

rozszerzyła ten lokal o kuchnię i łazienkę i mieszkała do tej pory Gmina nie remontowała dachu bo 

jest to element wspólny a dach nad mieszkaniem był dobry inne przeciekał a teraz zaczęły powstawać 

dziury w dachu zalane zostało mieszkanie. 
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Radny pan Kazimierz Sandulak- postępowanie pani Klepadło było właściwe a w nawiązaniu do 

nieruchomości w Stołecznej ona to oddała a gmina przejęła i rozliczyła długi. Zrobiliście z niej 

państwo kogoś nienormalnego oddaje mieszkanie 57m
2
 dla gminy. Jest to zimne mieszkanie i posiada 

mały piec kaflowy i nie ma możliwości postawienia piecyków węglowych. Dziwię się, że nauczyciele 

czy pani z opieki głosuje przeciwko pomocy tej kobiecie. Zatem proponuję przemyśleć tą uchwałę i 

należy pomóc tej Pani ona nie chce iść do Domu Pomocy Społecznej. Ona nie niszczy tego świadomie. 

 

Radny pan Marek Rutka-  jeśli ona by chciała mieszkać w Domu Pomocy to czy spełnia warunki. 

 

Radna pani  Wiesława Płotkowska-  jeśli posiada rentę lub emeryturę to 70 % jej renty opłacany jest 

za pobyt w DPS a pobyt kosztuje 2315 zł. a resztę dopłaca Gmina. 

 

Radna pani  Magdalena Kopczyńska-Pacyk-  jeśli my przejmujemy to mieszkanie to co z tą kobieta 

jaka jest dla niej pomoc. Czy mamy coś w zamian by jej dać. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest chętny by kupić to mieszkanie nie pozbawiajmy tej Pani 20 

tys. zł i nie przejmujmy na siebie tych mieszkań bo ktoś kupił mieszkanie  i nie remontował przez 10 

lat to my teraz nie możemy przejmować tego i remontować. 

 

Radny pan  Edward Iwański- skoro ta Pani ma mała emeryturę to stać ja na mieszkanie w hotelu w 

Gryfinie. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- rozmawiałem z ta panią i znam jej sytuacje ona nie mieszka nie 

mieszkała i nie chce mieszkać z rodziną my nic nie ryzykujemy. 

 

Radna pani  Wiesława Płotkowska-  czy ona korzysta z OPS? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  nie ma takiej potrzeby ona ma dochody. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 0– głosów 

- przeciw- 10- osób 

- wstrzymały się – 4- osoby 

- nie głosowała- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała nie została podjęta. 

 

/projekt uchwały Nr IV/ 38/2011 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 
Przewodniczący obrad-  odpowiedzi na interpelacje zostały przesłane pocztą wobec tego 

zapoznaliśmy się z nimi. 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radny Powiatowy pan Jerzy Zgoda- chciałem pogratulować wyboru życzyć owocnej pracy pracuje 

z panem Piotrem Bugajskim w Radzie Powiatu. Na rynku zatrudnienia sytuacja na rok 2011 będzie zła 
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budżet został okrojony do 6 milionów złotych z 17 milionów budżet powiatu nie został jeszcze 

przyjęty. 90 % wniosków na dotacje na otwarcie działalności gospodarczej zostały zrealizowane.  

Gmina Trzcińsko-Zdrój ma wskaźnik bezrobocia 13,8%.  Powiat 10,6%. 

 

Przewodniczący obrad-  mamy dwóch radnych powiatowych którzy będą zapraszani na każdą sesję. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  pogratulował wyboru, i może współpraca miedzy powiatem, a 

Gminą Trzcińsko-Zdrój będzie się zacieśniała fundusze może pomogą nam wyremontować drogę 

miedzy Trzcińskiem a Piasecznem. A korzystając z tego, że pan Jerzy Zgoda jest radnym z ramienia 

platformy obywatelskiej to  może udało by się poruszyć sprawę naszej rehabilitacji. 

 

Radny Powiatowy pan Jerzy Zgoda-  nie jestem członkiem Platformy Obywatelskiej. 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- chciałam rozwikłać wątpliwości czy można łączyć 

mandat radnego z pracą w GKRPA. Zasięgałam opinii w Biurze prawnym nie ma przesłanek 

prawnych z których wynikałby taki zakaz. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  interesowało mnie to art. 18 ustawy o samorządzie gminnym to są 

przesłanki do uzależnienia. Burmistrz może pani w każdej chwili powołać lub odwołać, prawnie 

można tu dyskutować. 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk-  należy tu oddzielić sprawy moralne od prawnych. Jest 

mi przykro, ze pan nie rozumie tego założenia nie jest to stała komisja rady. 

 

Mieszkaniec Trzcińska-Zdroju pan Zbigniew Łodziewski- powiedział, że ma odrębne zdanie jak 

radny Sandulak i chce przedstawić informacje co się z naszym budżetem dzieje. Inwestycja jak 

adaptacja budynku po byłej rozlewni na Ośrodek Pomocy Społecznej i mieszkania socjalne na 2010r. 

była zagwarantowana kwota 612 tys. zł na modernizację i rozbudowę oczyszczalni ścieków koszt 50 

tys. zł na 2010r. Infrastruktura  łącząca 541 634 zł. wystawa w Młynie budowa alei w wzdłuż murów i 

dobudowa baszty 418 758 zł. Projekt Geopark z wystawą 1 782 237 zł. Gdzie te pieniądze się 

podziały, uchwały były. Pan sobie powiedział, ze mamy długu 5% a na koniec roku będzie 12%. 

Chciałem zapytać Pana Przewodniczącego odnośnie znacznej podwyżki wody w mieście, była ona 

30% i chciałbym się zapytać jakie przez rok 2010 były straty tego zakładu ja nie mam nic przeciwko 

tym pracownikom szybko mi naprawili awarię i pracują bardzo dobrze. Czy ta podwyżka 30%  gdzie 

rodzina 4 osobowa płaci o 12zł więcej miesięcznie. Można było ta podwyżkę zrobić znacznie 

wcześniej, taryfę można zrobić po roku a Burmistrz mógł to zrobić od razu. To było tak zrobione, ale 

jeszcze w styczniu wszyscy płacili normalnie a teraz przyjdą rachunki. Czy pan Skarbnik bierze udział 

w redagowaniu Biuletynu Informacyjnego urzędu i chcę wiedzieć, czy to pan potworzył, te tabeli 

podliczenia i inwestycje to może tylko zrozumieć ten kto to robił. Budżet jest najlepszy taki który jest 

zrównoważony lub ma nadwyżkę a deficyt jeśli przekracza 5%. Rada powstała, że nie narzuciła należy 

wszystko wnieść w zadłużenie czy odpowiecie mi to na piśmie co z tymi pieniędzmi się stało.  

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- co do inwestycji były to kwoty planowane. Nie zostały 

zrealizowane i przeniesione na lata późniejsze, one były planowane nie tylko z naszych środków ale 

były z dofinansowania jest ona  75%. Jeśli nie otrzymam dofinansowania to tego nie będziemy 

realizować. Jeśli chodzi o tabeli to ja robiłem opierałem się na danych z RIO nie są to dane z szuflady 

ze sprawozdań RIO wyciągnięte. Nie było to robione pod tą czy tamtą władzę. Mówi się tu o 

zadłużeniu mamy zadłużenie 3 miliony złotych rozłożone na 10 lat.  
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Mieszkaniec Trzcińska-Zdroju pan Zbigniew Łodziewski- jestem obrażany jest to pokazane 

niekorzystnie dla mnie. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- nie jest to z myślą by Panu ubliżyć jest to prawda i 

informacje ze stron RIO. 

 

Przewodniczący obrad- proszę pana Bugajskiego Piotra by wyjaśnił podwyżkę wody. My 

otrzymaliśmy pismo z prośbą o podniesienie cen wody na podstawie podniesionych kosztów. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- zakład komunalny złożył wniosek do Urzędu o zatwierdzenie 

taryfy, przedstawiliśmy naszej kancelarii prawnej i ona powiedziała, że przez pierwsze 18 miesięcy 

może zrobić to rada i ustala cenę wody a nie taryfę. 30 czerwca minie 18 miesięcy i wówczas zostanie 

zatwierdzona taryfa. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- przygotowuję się mówi się tu o wykonaniu dochodów ogółem. Ja 

podtrzymuje swoje zdanie. 

 

Radny Powiatowy pan Jerzy Zgoda- dla mnie też było ogromnym zdziwieniem że uchwały o 

sprzedaży gruntów w Piasecznie, należy tu mieć uwagę i rozwagę bo należy się zastanowić jak 

wydawać pieniądze bo tu mamy około 500 000 zł zablokowanych środków, a jeśli chodzi o tą 

rehabilitację to remont powinna przeprowadzać osoba która taka działalność prowadzi i on wówczas 

ponosi odpowiedzialność a nie na koszt podatników jeśli będzie taka możliwość to pomogę by te 

punkty zostały przyznane. Placówek rehabilitacyjnych przybywa. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  Gmina Trzcińsko-Zdrój jest gminą biedną i dlatego podjęliśmy 

ten trud by wyremontować budynek, by pomóc ludziom. Przy podziale tegorocznych punktów 

nastąpiła manipulacja bo punkty otrzymał zakład rehabilitacji w Gryfinie który jeszcze nie istnieje, a 

jeśli chodzi o obiekt to został uratowany, chcielibyśmy by to pozostało jeśli się nie to nie uda to można 

to przenieść Ośrodek Zdrowia, jednak zakład rehabilitacji jest potrzebny bardzo. 

 

Radna pani  Wiesława Płotkowska-  należy tu walczyć bo NFZ czasami punkty później przyznaje. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- jako radny wysłałem Pismo w sprawie poczty przekazałem na 

ręce Przewodniczącej Rady Powiatu i też się interesujemy. 

 

Przewodniczący obrad- sołtysom życzę powodzenia podczas wyborów sołtysów. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 

 
O godzinie 16 

36
 – Przewodniczący obrad zamknął IV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  

 

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


